
PISMA BRALCEV

Ne za novi Lev
Pripombe ali priporočilo

glede članka »Stanovalci no-
čejo večjega hotela ,Lev'«: Po-
polnoma se strinjam s stano-
valci. Betonaje res že preveč.
Zakaj si Hotel Lev ne bi pri-
dobil pravice za depandanso
v Tivolskem gradu ali Švicari-
ji. Mislim, da bi marsikateri
gost hotela raje prebival v so-
bi med zelenjem kot pa v be-
tonu. Avtomobilske poti so pa
tako že povsod, da sejim mo-
ra pešec izogibati.

Spominjam se, ko sem bila
še majhna, da je bil nedeljski
sprehod prav na tem prostoru
zelo ppjeten. Postregli so zje-
iačo in pijačo, pa tudi plesje
bil. Zato mislim, da ni potreb-
io stanovalcem, ki so že tako
miejeni s prostorom, svetio-
bo in zrakom, odvzeti še tisc^
•nalo, karjim ostane.

Pojasnilo uredništva: Bral-
ki, ki želi biti neimenovana,
moramo pojasniti, dajeTivol-
ski grad namenjen za medna-
rodni grafični center, ki ga
ureja Moderna galerija. O na-
membnosti Švicarije pa se
zdaj šele dogovaijajo. Kar za-
deva ryeno mnenje glede raz-
širitve hotela »Lev«, moramo
povedati, da je njen predlog
povsem v skladu z željami
prebivalcev KS Ajdovščina,
ki tudi predlagajo depandan-
so, vendar ne na območju Ti-
voljja.


